
     

 

 

ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DEL 4 DE DESEMBRE DEL 2024 

Ordre del dia: 

 

1. Debat i aprovació proposta programa Falles 2024. 

 

1. DEBAT I APROVACIÓ PROPOSTA PROGRAMA FALLES 2024:  

El secretari general de JLF informa que s´han mantingut diverses reunions amb 

l´Ajuntament de Dénia, i degut a la negativa d’instal·lar una carpa per al sopar de 

germanor, s´ha proposat tal i com es va mencionar en l´assemblea del mes de novembre, 

dur a terme el dia 24 de febrer, un dinar de germanor a Torrecremada per a grans i 

menuts, on els xiquets i les xiquetes també puguin gaudir d´un dissabte diferent. 

 

El delegat de la falla Campaments proposa que es done un marge de temps per a que 

les falles puguin aportar idees. El secretari de JLF li respon que el termini per a enviar 

aquestes idees per escrit serà fins el divendres 8, dia de convocar l´assemblea del mes 

de desembre. 

 

El delegat de la falla Port Rotes comenta que no entén que hi han falles que ja tenen 

tancats certs dies del mes de febrer sense haver-se votat i aprovat el programa de falles 

en l´assemblea. 

 

El delegat de la falla Diana proposa de forma similar a l´anterior proposta de la falla 

Campaments, veure si hi ha alguna proposta o idea diferent per a tractar-la abans de 

votar el programa de falles.  

 

El delegat de la falla Centro pregunta si la s’està treballant en aconseguir una carpa. El 

president de JLF li respon que ha consultat preus i estan a partir de 17.000€ diners que 

JLF no pot afrontar, a més de la despesa conseqüent (servicis, contrapesos, projecte 

elèctric...). 

 

El delegat de la falla Port Rotes pregunta si s´acata la proposta de programa o es busca 

una solució.  Se li respon que solució en relació a la carpa no hi ha i s´informa que tots 

som conscient de les condicions climatològiques que puguin sorgir aquest dia. 

 

El delegat de la falla Diana pregunta si hi ha alternativa en cas de que el 24 de febrer 

plovera. Se li respon que si plou eixe dia s´aplaçaria al dia 2 de març. 



     

 

 

 

El delegat de la falla Nou Camp Roig comenta que en el conveni hi ha un dels punts 

que posa que l´Ajuntament es farà càrrec de l´arena, escenaris, pirotècnia, sopar de 

germanor, etc. Se li respon que tot això per a l´exercici 2023 si que s´ha complit. 

 

El president de JLF comunica que aquest dilluns s´ha rebut la transferència per part de 

l´Ajuntament per la qual cosa, entre dimarts i dimecres es faran les transferències a les 

falles. 

 

Es recorda a les falles que hi ha que demanar la devolució de les fiances per a que 

serveis econòmics les torne sempre hi quan l´informe siga favorable. 

 

Sense més assumptes per a tractar el secretari alça la sessió. 

 

 

.........................................    ...................................... 

PRESIDENT J.L.F.      SECRETARI J.L.F. 

 

 

...........................................    ...................................... 

FALLA CENTRO      FALLA LES ROQUES 

 

  

...........................................    .................................................. 

FALLA DTE. MARÍTIM – BAIX LA MAR   FALLA OESTE  

 

 

 

 

 



     

 

 

........................................   ............................................... 

FALLA PORT - ROTES      FALLA SALADAR 

 

 

.........................................    ................................................. 

 FALLA DIANA      FALLA PARIS – PEDRERA 

 

 

.......................................    ......................................... 

FALLA DARRERE DEL CASTELL    FALLA CAMPAMENTS  

 

 

............................................. 

              FALLA NOU CAMP ROIG 

 

 

 


